
Kdo pobira
članarino?

V imenu hčerke Ajše se
vam zahvatjujem za izžre-
bano in danes prejeto na-
grado za khžanko. Prav je
prišla, saj je hči samohra-
nilka petletne hčerkice.

Ob tej priložnosti vas bi
rada vprašala nekaj stvari,
ki me ie posebej zanimajo.
Deset let živim Že za Beži-
gradom s hčerko in sedaj
še vnukinjo. V vsem tem
času ne bi mogla trditi, da
sem 3 krat plačala letno
čtanarino za socialistično
zvezo. Torej niti ne moreva
biti s hčerko njeni članici.
Pred dvemi ali tremi leti
sem v Dnevniku čitala, da je
za Bežigradom tudi neka
druga krajevna skupnost.
ki je bila za več let v zao-
stanku s članahno SZDL in
so predlagati, da vsaj za na-
prej skrbijo za redno letno
odvajanje, Zdi se mi, da niti
v Dnevniku omenjena, niti
naša krajevna skupnost ni-
sta edini v petih občinah, ki
sta »pozabili* na članarino
SZDL. Morda pa ne gre kri-

viti krajevnih skupnosti za
to, morda bi morala SZDL
sama poskrbeti za redno
letno odvajanje Članarine.
Vsekakor je to za SZDL
ogromna izguba denarja v
več letih, v več občinah in
krajevnfh skupnostih!

Za lepim Bežigračom je
asfaltirana matone vsaka
stranska uličica. Pločnik ob
Titovi cesti pa je, pdkar ži-
vimo tu, brez asfalta od
trgovine na Titovi 172 pa
vse do nasproti Ruskega
carja. Nasprotna stran je
vsa asfaltirana. Ne ra-
zumem, kako je mogoče
prepustiti nekaj sto metrov
ptočnika prahu, jamam in
mlakužam ob dežju. Prav
tako se mi zdi nerazum-
ijivo, da so za Bežigradom
še vedno marsikje grez-
nice.

Spalnico imamo sicer v
prvem nadstropju,' toda
okno je obrnjeno na Titovo.
Koliko neprespanih noči
(tu okoli se tudi prav pridno
z vseh strani ponoči in po-
dnevi oglaša hud pasji la-
jež), koliko živcev nas stane
ta neznosen hrup - nikdar
miru!

Ali so že kdaj merili na
Titovi to jakost in ali je do-
pustna?

Tudi na Rdeči križ imam
pripombe: v 10 letih ne
vem, če sem ptačala člana-
rino 5 krat. Letos smo v no-
vi krajevni skupnosti Stoži-
ce \e dobili dve tovarišici
(učiteijica, socialna delav-

ka), ki bosta to urejali. Veli-
ko škoda za primanjkljaje,
ki so nastajati, ker ni bilo
nikogar, ki bi skrbel za po-
biranje članarine RK.

-Zbor občanov« prej-
mem le takrat, ko ga prine-
w hčerka iz Mlacftnsk* 1

knjige. Seveda je skoraj ni
vesti, ki je ne bi prebrala.
Rada imam naš »Zbor ob-
čanov«, .vzorno je urejen in
veliko zvem iz njega. Le do-
stavljalci delajo mačehov-
sko z njim. V dežju se va-
Ijajo mokri izvodi, v vetru
pa posamezne liste sreču-
ješ vsepovsod. Toda tako
delajo dostavljalci vseh ča-
sopisov. Tudi Delo in Dnev-
nik smo loviii po vrtu, ob
dežju pa sušili časopise.

To bi bito vse - Še enkrat
iskrena hvala za nagrado in
lepe pozdrave!

JOŽA VREČAR
TITOVA 198

ODGOVOR:
Tudi ml smo bUI vesefl

vaŠega pisma, zato smo
akušati poiskatl vsaj nekaj
odgovorov na vaša vpra-
šanja. Začnimo karprl vaši
zadnjl prlpombi, da bomo
najprej pometll pred tast-
nim pragom: rainašalca
botno opozorlli, naj vam
časopis odslej dostavlja v
nabiralnlk.

Glede obeh članarin pa
tole: poverjenlki SZDL In
RK kar prldno hodijo po te-
renu In pobirajo naroi-
nino, za SZDL po 12 dln
letno, za RK pa po 10. Do-
slej so v krajevni skup-
nosti Posavfe zbrati člana-
rlno od 80 odstotkov čla-
nov SZDL, okrog 5000 Čla-
nov RK pa /e prav iako pri-
apevalo svojdelež. Vas to-
re{ niso dobill doma, kljub
temu da so se večkrat
oglaslll, 2ato niste mogll
prlapevatl svojega deleta.

Še laže bo s članarinami
po novem, ko so krafevne
skupnosti manjše in bodo
imelt poverjenlki manj de-
la. Izvedeii smo tudl, da bo
Imela krajevna organizacl-
ja SZDL kmalu tudi uradne
ure, ko boste lahko aaml

•poravnali znesek članarl-
n#, Č0 poverjentkov 1» na

bo na dom. Denar toref to
ne gre v nlč.

O Titovl cestipa tote: as-
faltiranje pločnika je bllo v*
programu komunalnlh dei
krajevne skupnoati, ven-
dar denarja za to zaenkrat
Še ni, sajje bilo v občini In
krajevnl skupnosti nekaj
bolj nujnih del. Asfaltiranje
pločnika pa je povezano
tudi z rekonstrukcijo Tlto-
ve ceste In gradnjo ob-
voznice, ki se bo prav na
tem mestu križala s Titovo
cesto. Izvedell smo, da so
ae v zadnfem času zadeve
glede obvoznlce začele hi-
treje premikati In kaže, da
bodo vsaj z zemeljsklml
dell prlče/i kar kmalu. Po-
tem pa bodo uredilt tudi Tl-
tovo casto in pločnike.

Tollko za zdaj, pa se
oglasite Še kdajt


